

行程次序,以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

7D5N

本州樱之泉恋东京/箱根/富士/京都/大阪 + 1天自由活动 SAKURA SPRING ROMANCE





TOURIST ATTRACTIONS:



SCHEDULE

SINGAPORE 7 TOKYO

(MOB)

☑ Overnight at plane

TOKYO

(-/L/D)

- ✓ Senso-ji Temple (Asakusa)
- ☑ Nakamise Shopping Street
- Note: Mid to late March is a spring cherry blossom
- ☑ Shopping in Shinjuku

TOKYO 🖨 HAKONE 🛱 FUJI

(B/L/D

- ☑ Owakudani Valley (Each guest receives one black egg)
- ☑ Lake Ashi Cruise (Pirate Ship Experience)
- ☑ Hakone Shrine
- ☑ Stay at a Mt. Fuji Hot Spring Hotel

FUJI 🛱 GIFU

(B/L/D)

- ☑ Mt. Fuji 5th Station

Note: Subject to weather & flower conditions may be replaced with Kawaguchiko Cherry Blossom Festival for seasonal viewing

☑ Oishi Park

GIFU 🗐 KYOTO 🗐 OSAKA (B/L/-

- ☑ Kiyomizu-dera Temple (Include Entrance + Kimono Experience)
- ☑ Ninenzaka/Sannenzaka Note: Cherry blossoms bloom late March-early April, adding charm to the old streets.
- ☑ Osaka Castle Park (Photo Stop Cherry) blossoms surround the castle in springs)
- ☑ Shinsaibashi
- **☑** Dotonbori

OSAKA

(B/-/-

☑ Free Day

OSAKA 7 SINGAPORE

(B/MOB)

☑ Back to home sweet home

TOKYO

- Senso-ji Temple (Asakusa) Built in the 7th century, this is Tokyo's oldest and most iconic Buddhist temple. The giant red lantern at the Kaminarimon Gate is a beloved Tokyo landmark. Beyond the gate lies Nakamise Shopping Street, lined with souvenir shops and traditional snack stalls—offering a lively taste of Edo-era charm.
- Shinjuku A major business and shopping hub in Tokyo, known for its skyscrapers, vibrant dining, and entertainment. Kabukicho, the city's sleepless district, offers lively nightlife and urban energy.

HAKONE

- Owakudani Valley Formed by a volcanic eruption around 3,000 years ago, Owakudani is still an active geothermal area with dramatic steam vents and sulfur clouds. Visitors can walk trails to witness these volcanic phenomena up close. Don't miss trying the famous black eggs, said to add seven years to your life.
- Lake Ashi Cruise Enjoy a scenic cruise aboard a pirate-themed boat on the tranquil Lake Ashi. On clear days, you'll be treated to breathtaking views of Mount Fuji reflected in the lake's serene waters.

EUJI

- Mt Fuji 5th Station Located at about 2,300 meters above sea level, the 5th Station is one of the most accessible spots on Mt. Fuji. It features observation decks, souvenir shops, and cafés. On clear days, you can enjoy panoramic views of the snow-capped peak and a sea of clouds below perfect for memorable photos.
- Oshino Hakkai A scenic village of eight crystal-clear spring ponds fed by Mt. Fuji's snowmelt. The water is remarkably transparent, and the reflection of Mt. Fuji creates a postcard-perfect scene that captivates every visitor.

KYOTO

Kiyomizu-dera Temple - A historic temple famous for its wooden stage built without a single nail, showcasing traditional craftsmanship and architectural beauty. The slope leading to the temple is lined with charming traditional shops selling pottery, crafts, and souvenirs-offering a cultural feast for the senses.

OSAKA

Shinsaibashi & Dotonbori - Osaka's busiest shopping and food district, packed with malls, trendsetting boutiques, and street snacks. Dotonbori is famous for its neon lights and nightlife—a must-visit for the full Osaka experience.



√ 5 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Japanese Set Meal
- ★ Shabu-Shabu (Japanese Hot Pot) ★ All-You-Can-Eat Crab + Buffet
- ★ All-You-Can-Eat BBQ Buffet



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- Tokyo TMark Hotel or Similar Class
- Fuji Mihana Onsen Hotel or Similar Class
- Gifu Route Inn Hotel or Similar Class Osaka Noku Hotel or Similar Class

x1 Night

x1 Night x1 Night

x2 Nights

NO OPTIONAL TOUR





青笛行程

第一天 新加坡 🏹 东京

(机上用餐)

☑ 夜宿机上

东京 第二天

(-/午/晚)

- ☑ 浅草观音寺
- ☑ 仲见商店世街
- ☑ 上野恩赐公园
 - 注: 3月中下旬为春季赏樱胜地,樱花盛开美不胜收
- ☑ 新宿逛街

第三天 东京 🖨 箱根 🖶 富士 (早/午/晦)

- ☑ 大涌谷地热奇景 (每人赠送黑鸡蛋一颗)
- ☑ 芦之湖巡游 (海盗船体验)
- ☑ 箱根神社
- ☑ 湖上鸟居
- ☑ 入住富士温泉酒店

东京 🖨 岐阜

(早/午/晚)

(早/午/-)

- ☑ 富士山五合目
- ☑ 忍野八海
 - 注: 视天气与花开情况,或调整为【河口湖樱花祭】 赏樱行程
- ☑ 大石公园

第五天 岐阜 🗟 京都 🖨 大阪

- ☑ 清水寺(含门票+穿和服体验)
- ☑ 二年板/三年板
 - 注: 3月下旬至4月上旬樱花点缀古街, 更添风韵。
- ☑ 大阪城公园 (外观 - 樱花季节整座古城被粉嫩樱花包围)
- ☑ 心斋桥
- ☑ 道顿堀

第六天 大阪

☑ 全天自由活动

第七天 大阪 🛪 新加坡

(早/机上用餐)

☑ 返回温暖家园

观光景点:

- 浅草观音寺 建于7世纪,是东京最古老、最具代表性的佛教寺庙。寺前的雷门巨型 红灯笼已成为东京的地标之一,吸引无数游客驻足拍照。走过雷门后是热闹非凡的仲 见世街,两旁聚集了琳琅满目的纪念品商店与日式小吃摊,香气四溢、人潮涌动,是 感受江户风情的绝佳场所。
- ◆ **新宿** 东京的重要商业与行政区,摩天大楼林立,集购物、美食与娱乐于一体。歌舞 伎町是知名的不夜城,夜生活丰富,是**体**验东京繁华节奏的热门地标。

箱根

- ◆ **大濔谷地热奇景** 约3000年前由火山爆发所形成,至今仍可见到蒸汽喷发、硫磺弥漫 的壮观景象,宛如置身另一世界。沿着步道可近距离欣赏地热活动,是不可错过的大 自然奇观。相传每吃一颗黑鸡蛋可以延寿七年,已成为游客到此必吃、必拍的打卡体 验。
- **芦之湖巡游** 特别安排搭乘造型独特的海盗船,悠游湖上,湖上可清晰望见富士山壮 丽身影,与湖光山色交织成绝美画面。

- 富士山五合目 五合目位于海拔约2300米,是最容易亲近富士山的高地之一,无需 登山装备即可抵达。设有观景台、纪念品店与咖啡厅,是登山路线的起点。晴天时可 仰望雪顶富士山,俯瞰群山与云海,景色壮丽,是不可错过的拍照景点。
- ◆ 忍野八海 是由富士山融水渗入地下后涌出的八个清澈池塘组成、属于日本著名的 名泉之一。湖水清澈见底,配以富士山的壮丽背景,景色如画,令人流连忘返。

京都

清水寺 - 是一座历史悠久的著名寺庙,其主殿最大特色是不使用任何铁钉,全部依靠 传统木构工艺支撑,展现匠人精神与建筑美学。通往寺庙的坡道两旁排列着古色古香 的日式建筑和商铺,售卖陶瓷器、日本娃娃等传统手工艺品等,令人目不暇接。

心斋桥和道顿堀 - 大阪最热闹的购物与美食区,百货公司、潮流商店林立,汇聚丰富 小吃。道顿堀以霓虹招牌与夜生活闻名,是感受大阪魅力的必访之地。



★ 螃蟹任食+自助餐







✓ 5早餐/4午餐/3 晚餐 风味餐:

- ★ 日式定食
- ★ 涮涮锅
- ★ BBQ任吃自助餐





酒店住宿(5晚)

- ✓东京TMARK大森酒店或同级
- ✓富士美华温泉度假村
- ✓岐阜露樱酒店或同级
- ✓大阪诺库酒店或同级

x1 映 x1 晚 x1 晚 x2 晚

无自费项目

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

General Information

· 日本 JAPAN ·

货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card	* Credit card are used widely in Japan * 致电信用卡在日本都能通行
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.30 100 日元 = 马币 3.30 *Subject to currency of the day* *以当天厂率为准*	拨号代码 Dial Code	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage	Voltage - 100 V 电压 - 100 伏特	插座 Power Socket	Type A / 类型 - 2 flat blade pin / 两脚扁型插头 Type B / 类型 - 2 flat blade pin + 1 round pin / 两脚扁型 + 一圆型插头
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本 - 标准时差快马来西亚时间训时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过30公斤。
气候 Weather	Spring 春季 Summer 3月 - 5月 6月 - 8月 Mar to May Jun to Aug 20℃ - 6℃ 28℃ - 19℃	9) S	uttumn 秋季 月 - 11月 ep to Nov Dec to Feb 13°C - 3°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A321		
Departure Date: Flight:			
出发日期: Tour Fare: 团费:		航班行程: Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		



GD Partner: